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INLEIDING
In de kleedkamer. Daar nam ik als elfjarige mijn allereerste inter-
views af. De kleedkamer in kwestie was toen nog die van Sporting 
Burcht FC, een ambitieuze vierdeprovincialer. Elk weekend filmde 
ik, thuis én uit – merci, mama en papa – de wedstrijden van mijn 
lokale helden. De droom om profvoetballer te worden had ik toen 
al opgeborgen. Voetbaljournalist was, in mijn dromen, de op een 
na mooiste job ter wereld. 

Na elke match kwamen de spelers het voor mijn camera uitleggen. De 
interviewees luisterden naar namen als Anthony, Kristof en Frank. 
En heel soms Lawrence Visser, zo ontdekte ik in de archieven op 
YouTube. In 2007 mochten scheidsrechters – ook piepjonge – blijk-
baar wel nog interviews geven.

Er is de afgelopen zeventien jaar wel meer veranderd. Vier jaar 
geleden kreeg ik van Nieuwsblad de kans om écht voetbaljournalist 
te worden. En de werkelijkheid bleek de afgelopen jaren – toch 
vaak – nog mooier dan gedroomd. Een EK in Duitsland, een WK 
in Qatar en een paar honderd afleveringen van Sjotcast, de podcast 
die ik erfde van Gert, Guillaume en Lars. Er was de voorbije jaren 
veel om af te vinken. De Rode Duivels stelden weleens teleur, de 
collega’s deden dat nooit. 

Eén les van een ervaren collega heb ik de laatste jaren altijd in het 
achterhoofd proberen te houden: ‘Blijf verwonderd. Ook in de cyni-
sche wereld die het voetbal soms kan zijn.’ Vanuit die verwondering 
ontstond enkele maanden geleden een idee in de vorm van dit boek. 

Als jonge journalist – alles is relatief – stel ik mij nog alle dagen 
vragen: zouden de spelers van Club Brugge hun schoenen ook zelf 
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Hendrik Van Crombrugge (31): doelman bij Sint-Truiden, 
Standard, Eupen, Anderlecht, de nationale ploeg en nu 
KRC Genk 

Cyriel Dessers (29): voetballer bij Leuven, Lokeren, NAC, 
FC Utrecht, Heracles, KRC Genk, Feyenoord, Cremonese, 
de (Nigeriaanse) nationale ploeg en nu Rangers

Stijn Francis (41): voetballer bij Westerlo, Geel en Leuven; 
nu spelersmakelaar

Charles Vanhoutte (26): voetballer bij Zulte Waregem, 
Wielsbeke, Cercle Brugge en nu Union

Wouter Vrancken (45): voetballer bij Sint-Truiden, AA Gent, 
KRC Genk, KV Mechelen en Kortrijk; trainer bij Gravelo, 
Thes Sport, Lommel, Kortrijk, KV Mechelen, KRC Genk en 
nu AA Gent

Hans Vanaken (32): voetballer bij Lommel, Lokeren, de nationale 
ploeg en nu Club Brugge

Simon Mignolet (36): doelman bij Sint-Truiden, Sunderland, 
Liverpool, de nationale ploeg en nu Club Brugge

Jan Vertonghen (37): voetballer bij Beerschot, Ajax, RKC, 
Tottenham, Benfica, de nationale ploeg en nu Anderlecht

Sven Jaecques (42): technisch directeur bij Cercle Brugge en 
nu general manager bij Antwerp

moeten poetsen? Zouden de spitsen van Union ook een premie 
krijgen per doelpunt dat ze maken? En zouden profvoetballers nu 
echt geen seks hebben voor de match? (Spoiler alert: jawel.)

Op die vragen ben ik de afgelopen maanden antwoorden gaan 
zoeken. Met meer dan honderd uur aan boeiende gesprekken als 
resultaat. De interviewees heetten ditmaal niet Anthony, Kristof 
en Frank, wel Alderweireld, Vertonghen en Vanhaezebrouck. Zij 
namen mij opnieuw mee naar de kleedkamer. Niet die van Sporting 
Burcht, wel die van het Belgisch profvoetbal. 

Met veel dank aan al deze voetbalmensen die ik, elk apart, 
mocht  interviewen voor dit boek:

Daan Heymans (25): voetballer bij Westerlo, Waasland-Beveren, 
Lommel, Venezia en nu Sporting Charleroi 

Dimitri de Condé (49): voetballer bij Lommel, Standard, 
Charleroi, Aalst, Heusden-Zolder, Genk, Sint-Truiden, 
KVSK United, Bocholt en Overpelt; jeugdtrainer bij KRC Genk; 
nu technisch directeur bij KRC Genk

Toby Alderweireld (35): voetballer bij Germinal Beerschot, Ajax, 
Atlético Madrid, Southampton, Tottenham, Al-Duhail, Antwerp 
en de nationale ploeg

Gunter Thiebaut (47): voetballer bij Aalst, Nicosia, Denderleeuw, 
Saarbrücken, Zulte Waregem, Dender, MVV, Lierse, Ninove en 
Wambeek; nu spelersmakelaar

Vincent Mannaert (50): voetballer bij Aalst, RCH Gent, 
Hekelgem, Dendermonde en Opwijk; CEO bij Zulte Waregem en 
Club Brugge
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Peter Verbeke (41): recruitment coordinator bij Club Brugge, 
sportmanager bij AA Gent, sportief directeur en algemeen 
directeur bij Anderlecht en nu Hoofd Talent en Innovatie bij 
Anderlecht

Ludo Vandewalle (60): voetbaljournalist bij Het Laatste Nieuws 
en Gazet van Antwerpen en nu chef voetbal bij Nieuwsblad

Peter Vandenbempt (57): voetbaljournalist bij Sporza Radio en 
Eleven Sports

Jonas De Roeck (44): voetballer bij Antwerp, Lierse, Germinal 
Beerschot, AA Gent, Augsburg, Leuven en Antwerp; trainer bij 
Lyra, Berchem, Sint-Truiden, Anderlecht (jeugd en assistent), 
Westerlo en nu Antwerp

Joren Dom (34): voetballer bij KV Mechelen, Rupel Boom, 
Dender, Antwerp, Beerschot, Leuven en nu RSCA Futures

Hein Vanhaezebrouck (60): voetballer bij Kortrijk, Lauwe, 
Harelbeke, Lokeren; trainer bij Ingelmunster, Harelbeke, 
Lauwe, Kortrijk, AA Gent, Anderlecht en KRC Genk; 
nu  voetbalanalist

Philippe Bormans (37): CEO bij Sint-Truiden en nu 
CEO bij Union

IN DE KLEED-
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In de kleedkamer

Hendrik Van CrombruggeHendrik Van Crombrugge
‘Ik vind dat er in de kleedkamer nog veel te weinig over familie 
gesproken wordt. Dat is een beetje het jammere aan deze generatie. 
Je communiceert op sociale media met de hele wereld, maar je weet 
bij wijze van spreken amper of je ploegmaat een broer of een zus 
heeft. Als ik in het buitenland speelde en mijn vrouw was zwanger, 
dan zou ik het ook leuk vinden als mijn ploegmaat af en toe eens 
vroeg hoe het met haar ging en of hij ergens mee kon helpen. Veel 
van de buitenlandse jongens die in België komen voetballen hebben 
hier geen vrienden of familie. Ik heb lang bij Eupen gespeeld en 
daar heb ik geregeld tegen de degradatie moeten vechten. Geloof 
mij, dat doe je liever met gasten die je door en door kent en van wie 
je weet dat je op hen kunt rekenen. Degraderen, dat kan voor veel 
spelers heel hun carrière veranderen. Dat is op leven en dood. Als 
je dan weet wie de vrouw van Luis García is of je kent de kinderen 
van Siebe Blondelle, dan kan ik je garanderen dat je op het veld 
door een muur gaat, omdat je weet dat het ook over de toekomst 
van die mensen gaat. Helaas blijven de gesprekken soms nogal 
oppervlakkig. Of wordt er veel te luide muziek gedraaid. We hebben 
bij KRC Genk vorig seizoen zo’n gigantische box van JBL gekocht 
voor in de kleedkamer. Alleen was die zo luid dat onze trainer, 
Wouter Vrancken, de trillingen voelde tot in zijn bureau. Wouter 
zei toen ook: “Allee, jongens, moest die nu echt zo groot zijn?” 
Waarop ik antwoordde: “Ja, coach, die mannen zitten hier allemaal 
met AirPods in hun oren, anders horen ze toch niet welke muziek 
er uit die box komt.” (lacht) Aan die AirPods en koptelefoons kan 
ik mij ergeren. Bij Anderlecht werd op een gegeven moment zelfs 
de regel ingevoerd dat je geen koptelefoon mocht op hebben of 
een gsm bij de hand tijdens medische behandelingen. Ik vond dat 
goed. Dat zijn mensen die het beste met je voorhebben en er alles 
aan doen om je fit te krijgen, dan is een beetje sociaal zijn toch het 
minste wat je kunt doen.’

PRATEN 
VOETBALLERS IN 
DE KLEEDKAMER 

ALLEEN OVER 
AUTO’S EN VROUWEN?

Joren DomJoren Dom
‘Gespreksonderwerp nummer één in de kleedkamer is sowieso 
voetbal. Niet dat we het altijd over onze eigen wedstrijden hebben, 
eerder over matchen van andere ploegen die we op televisie hebben 
gezien. Op twee zullen toch vrouwen staan, denk ik. Zeker bij de 
jongere generatie zijn er nog veel gasten die als vrijgezel van het 
leven genieten. Ik ga niet zeggen dat er voortdurend in geuren en 
kleuren wordt verteld welke avontuurtjes er zijn beleefd, maar er 
zijn toch jongens die graag laten horen wie hun foto’s heeft geliket 
of van wie ze een berichtje hebben gekregen op sociale media. Over 
mode en horloges wordt ook heel veel gepraat.’

Daan HeymansDaan Heymans
‘Ik heb heel hard genoten van Spitsbroers, maar ik vrees wel dat som-
mige mensen door die reeks een vertekend beeld hebben gekregen 
van het leven van een voetballer. (lacht) Je zult zeker van die types 
hebben, maar het is niet dat wij allemaal met een Ferrari rijden, in 
het weekend de ene fles champagne na de andere opentrekken en 
in de kleedkamer streepjes trekken elke keer we een vrouw hebben 
binnengedaan.’

PRATEN VOETBALLERS IN DE KLEEDKAMER ALLEEN OVER AUTO’S EN VROUWEN?
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Toby AlderweireldToby Alderweireld
‘Met horloges valt zeker geld te verdienen, maar het is inderdaad 
zo dat er financieel interessantere markten zijn. Het belangrijkste 
is volgens mij dat je investeert in iets waar je zelf in gelooft. Ik heb 
zelf ooit wel een uitgebreide collectie horloges gehad, omdat ik 
daar sterk in geïnteresseerd ben, maar nadat ze enkele maanden 
geleden hadden geprobeerd bij mij thuis in te breken, heb ik het 
grootste deel verkocht. Het is erg dat we in dat soort wereld leven, 
maar de veiligheid van mijn gezin gaat altijd voor. Doordat ik veel 
van mijn horloges heb gekocht in een periode dat er veel minder 
vraag naar was, heb ik er dus nog wel iets aan kunnen verdienen. 
Tegenwoordig investeer ik vooral in aandelen en vastgoed, dingen 
die ze niet kunnen komen stelen. Voor mijn aandelen werk ik samen 
met een investeringsmaatschappij die de markt goed opvolgt, voor 
de appartementen die we verhuren heb ik veel aan mijn vader. 
Investeren klinkt misschien simpel, maar het is niet zo dat geld 
zichzelf gaat vermenigvuldigen. Ik heb met MM Antverpia nu bij-
voorbeeld een eigen drankmerk, maar ik vind het wel belangrijk 
dat ik daar voldoende tijd in steek en aandacht aan besteed. Anders 
werken dat soort dingen niet.’

Stijn FrancisStijn Francis
‘Als makelaarskantoor begeleiden wij spelers ook in hun investe-
ringen. Mijn raad daarin is simpel: maak het niet te ingewikkeld. 
Investeer in vastgoed of in aandelen, maar doe het met de juiste 
bankiers of vastgoedmakelaars. Dingen die te complex worden zou 
ik niet doen. En mijn belangrijkste raad: zorg dat je elke maand 
voldoende spaart. Dat kan heel belachelijk klinken, maar dat blijkt 
soms de moeilijkste regel van allemaal.’

Jonas De RoeckJonas De Roeck
‘Bij mij mag ook tijdens het eten niemand zijn gsm gebruiken. Ik 
vind het belangrijk dat de jongens, als ze aan tafel zitten, met elkaar 
praten en niet voortdurend naar dat scherm zitten te staren. Zo leer 
je elkaar als spelers beter kennen. Die gsm en sociale media worden 
steeds belangrijker – dat moeten we als coaches ook beseffen – maar 
de spelers moeten ook begrijpen dat er op bepaalde momenten geen 
plaats voor is. De sessies in de fitness zijn bijvoorbeeld nog zo’n 
moment. De gym is een plek om te werken.’

Cyriel DessersCyriel Dessers
‘Vorige week zaten we aan tafel bij Rangers en ging het er plots over 
of iemand ooit al eens een babyduif had gezien. Je hebt in je leven 
al duizenden duiven gezien, maar als ze er goed over nadenken 
hebben de meeste mensen nog nooit een babyduif gezien. Daar 
hebben wij het dus een halfuur over gehad. (lacht) Toen zeiden we 
zelf ook: “Allee, onze partners denken waarschijnlijk allemaal dat 
wij hier over auto’s, horloges en vrouwen bezig zijn, en wij hebben 
het over babyduiven.” Kemar Roofe durft ook weleens een opval-
lend onderwerp aan te snijden. Vorige week ging het over hoe je 
zou kunnen ontsnappen aan een olifant. Roofe was ervan over-
tuigd dat hem dat zou lukken door te zigzaggen. (lacht) Uiteraard 
passeren de clichés bij ons ook weleens, maar het is niet zo dat het 
enkel en alleen daarover gaat. Wat wel geregeld voorbijkomt zijn 
onze investeringen.’ 

Joren DomJoren Dom
‘Ik hoor soms zelfs jongens vertellen dat ze hebben geïnvesteerd in 
een Rolex, maar ik denk dan toch altijd dat ze die eerder hebben 
gekocht omdat ze zo’n horloge gewoon mooi vinden.’

In de kleedkamer
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WAT WORDT 
ER GEZEGD IN 
DE PEPTALK 

VOOR EEN MATCH?
Toby AlderweireldToby Alderweireld

‘Dat hangt ervan af wie de speech geeft. Dat is bij elke club anders. 
Ik probeer bij Antwerp, zelfs als kapitein, vooral niet elke week 
te speechen, want dan verliest het zijn effect. Ik vind het wel leuk 
om daarover na te denken en op belangrijke momenten even het 
woord te nemen. Vorig seizoen heb ik de jongens bijvoorbeeld toe-
gesproken voor de halve finale van de beker tegen Oostende en 
uitgelegd dat het niet zo vanzelfsprekend is om twee seizoen na 
elkaar de bekerfinale te spelen. En toen we in de competitie in een 
mindere periode zaten heb ik de groep voor de match tegen RWDM 
ook nog eens wakker geschud. De weken daarna ging het beter. 
Dat valt uiteraard niet een-op-een aan elkaar te linken, maar ik 
vind het op zulke momenten wel mijn plicht als kapitein om mijn 
verantwoordelijkheid te nemen.’

Hendrik Van CrombruggeHendrik Van Crombrugge
‘Ik vind ook niet dat de kapitein elke week moet speechen. Soms 
kan het net heel sterk zijn dat een speler die normaal zelden zijn 
mond opentrekt plots het woord neemt. Ik heb vorig jaar bij KRC 
Genk zelfs gespeecht terwijl ik tweede keeper was. Ik doe dat ook 
graag. Ik kan zelf ongelofelijk genieten van goeie redenaars. Ik 
kijk bijvoorbeeld ook heel graag naar Villa politica of De zevende 
dag. Als ik Bart De Wever bezig zie, dan geniet ik. En je steekt er 

ook dingen van op die je zelf kunt gebruiken in de kleedkamer. 
Neem nu Barack Obama. Je moet er eens op letten hoe slim die in 
zijn speeches stiltes laat vallen. Op die manier kom je ontzettend 
zelfbewust en beredeneerd over. Lichaamstaal doet ook veel.’

Jan VertonghenJan Vertonghen
‘Toen ik bij Anderlecht aankwam, was Hendrik Van Crombrugge 
kapitein en ik was eigenlijk heel blij dat dat zo bleef. Ik wilde niet 
de man zijn die binnenkwam bij een club en in een groep die hij 
niet kende, en die meteen de band zou dragen. Hendrik gaf graag 
een uitgebreide speech in de kleedkamer, maar ik doe dat liever 
niet. Da’s heel persoonlijk. Maar ik merk bij mezelf dat ik durf af 
te haken als mensen lang aan het woord zijn. Wat ik wel doe, is de 
groep nog even kort toespreken in het kringetje dat we vormen na 
de toss. Daar probeer ik dan kort en bondig nog een paar dingen 
te zeggen over onszelf of over de tegenstander.’

Hans VanakenHans Vanaken
‘Ik doe het als kapitein van Club Brugge ook zeker niet voor elke 
wedstrijd. Veel hangt af van de trainer. Ronny Deila was daar heel 
duidelijk in, die zei: “Een uur voor de match geef ik mijn laatste 
richtlijnen mee, en voor we naar buiten gaan voor de match heb ik 
graag dat de kapitein kort nog iets zegt.” Daar wordt ook in gewis-
seld. Als je dat om de drie dagen moet doen, is het soms moeilijk 
om de juiste woorden nog te vinden. Dan is het beter dat andere 
jongens met een fris idee komen. Simon (Mignolet; red.) neemt ook 
geregeld het woord, en anders iemand als Casper Nielsen.’

In de kleedkamer

WAT WORDT ER GEZEGD IN DE PEPTALK VOOR EEN MATCH?


